
 

Geachte Raadsleden,                             23-09-2013 

 

 

Al enige tijd is ook bij dorpshuis De Brink bekend dat er een nieuwe Drank- en Horecaverordening 

(DHV) zit aan te komen. Dit omdat er per 1-1-2013 een nieuwe veranderde Drank- en Horecawet is 

gekomen. Voornaamste doel van deze wet is dat jongeren minder alcohol tot zich nemen. 

Ook wij, bestuur van Stichting De Brink, vinden dit een goede zaak.  

 

In De Brink komen weinig jongeren alleen tijdens “Sneeuwpop”. Dan mogen de 6 bandjes, welke 
elke week repeteren in de muziekruimte hun kunsten laten zien aan het publiek. Het publiek bestaat 

dan uit vriendjes, de ouders en grootouders van zo’n bandje welke dan na het optreden vaak weer 
huiswaarts keren. 

 

Wij zijn echter geschrokken van de brief d.d. 11-09-2013, die door de gemeente aan ons is 

gestuurd. Zie de bijlage. Daar staan heel veel beperkingen in voor paracommerciële rechtspersonen. 

Dorpshuis De Brink is een paracommerciële rechtspersoon. 

 

Het is nu 6 of 7 jaar geleden dat we met de gemeente hadden afgesproken dat De Brink geen 

subsidie meer zou ontvangen, na het realiseren van de hoog nodige renovatie en nieuwbouw voor 

o.a. de bibliotheek.. Dus geen jaarlijkse subsidie meer. Tot op heden is dit prima gelukt. Jaarlijks 

hebben we tussen de 1000 en 3000 euro winst en we hebben sinds een paar jaar ook 10.000 euro 

kunnen reserveren voor groot onderhoud. 

 

Dit lukt doordat we 12 keer per jaar vergunning krijgen om enkele evenementen te organiseren. 

Ook een Pubkwis, Brink Experience, spellenavonden van en voor onze vrijwilligers. 

 Samen met 135 vrijwilligers komen we tot een tevreden rendement door verkoop van thee/koffie, 

drank en etenswaren. 

De Brink heeft momenteel 135 vrijwilligers waarvan 30 met het BHV diploma en 18 met het 

diploma Sociale Hygiëne (SH). Nu zijn onze barvrijwilligers bezig met het behalen van hun 

tapcertificaat Verantwoord Alcohol Schenken. Dit alles onder leiding van 1 fulltime beheerster en 

een assistent beheerster voor 24 uur in de week. Wij zijn een flink dorpshuis en zijn uniek in onze 

provincie en misschien wel in heel Nederland door het draaiende te houden met zoveel 

vrijwilligers. 

Het Platvorm Dorpshuizen Noord-Holland (PDNH)  heeft dorpshuis De Brink in 2012 uitgekozen 

tot de Parel van NH. Waar we trots op zijn. Zie het document wat via de mail is meegestuurd. 

 

 

Als de beperkingen door gaan zoals vermeld in de brief kunnen vele activiteiten en evenementen 

niet meer plaatsvinden en zullen er flinke verliezen ontstaan. We hebben wel een buffertje maar 

met een aantal jaren zal dit op zijn en zullen we steun komen vragen bij de gemeente. Dan zijn we 

net als 6 jaar geleden weer terug bij af. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Wij hebben inkomsten nodig voor: personeelskosten, schoonmaak kosten, verzekeringen, telefoon, 

internet, website, water, energie, onderhoud (de garantietermijnen zijn verlopen) en verplichte 

onderhoudskosten zoals BMI, lift, legionella beheersing, elektrische voordeuren en in 2014 moeten 

we voor de eerste keer en 20 jaar lang afrekenen met 5% van de 500 obligaties x 100 euro per stuk, 

welke we hebben uitgegeven in 2009 t.b.v. nieuw aan te schaffen inventaris,  

 

Kortom: evenementen en activiteiten hebben we nodig om financieel rond te komen. 

  

Wij hebben op 18-04-2013 een gesprek gehad met B&W en een ambtenaar over de mogelijkheid 

van een volledig Drank- en Horecavergunning voor De Brink. De betreffende ambtenaar gaf een 

schrijven mee met 11 voorwaarden waar we aan moeten voldoen. Een van de voorwaarden was dat 

het moet passen in het bestemmingsplan. Ik heb gevraagd op 7-5-2013 aan Kirsten van Hees wat 

voor bestemming het dorpshuis heeft in het bestemmingsplan. Het antwoord was Maatschappelijke 

doeleinden en dat betekent waarschijnlijk wel dat een drank- en horecavergunning verkregen kan 

worden. Het fijne wist ze er niet van en ze had de vraag op 16-5 neergelegd bij Mirjam Delaere. Zij 

zou mij zo spoedig mogelijk verder informeren. Dat duurde even en ik heb de vraag op 16-6 nog 

eens neergelegd bij Mirjam.  

Begin aug, tijdens een bliksem bezoek van de burgemeester heb ik aangegeven dat De Brink een 

volledige vergunning wil en dat deze aanvraag is ingediend.  

We hadden tot op heden niets vernomen.  

Tot aan afgelopen 11-09 waarin we per brief geïnformeerd werden over allerlei beperkingen. Het 

bestuur van De Brink is dan ook zeer teleurgesteld in de gang van zaken.  

Wij, de bestuursleden van De Brink doen dit helemaal vrijwillig naast hun baan en willen geholpen 

worden door deskundigen. 

 

Ik wil aan de raadsleden van Koggenland vragen om hulp en medewerking van de gemeente om te 

komen tot een volledige Drank- en Horecavergunning voor De Brink. 

 

Dank voor uw aandacht. 

 

Hans Knijn voorzitter van Stichting De Brink Obdam, namens het bestuur.  

  

   


